Holidays in Russia

January 1 - New Year's Day 

The New Year holiday is very popular, especially with children. In every house there is a firtree. The presents are supposed to be sent by Father Frost (Santa Claus) and the Snow Maiden. 

People usually see the New Year in sitting round a festive table. 

They are addressing New Year's greetings and good wishes to one another. They are raising their wineglasses filled with sparkling champagne. 

January 7 - Christmas 

The Russian Christmas is celebrated on the 7th of January. The holiday is connected with the wonderful birth of Jesus Christ as it is described in the Holy Bible. 

On that day, about 2000 years ago, Jesus Christ was born in Bethlehem. 

When Jesus was born, wise men from the East came to worship him. They gave the Child presents - gold, frankincense and myrrh. That's why people nowadays try to please their friends and relatives giving them Christmas presents. 

Easter 

Easter is a very popular holiday in Russia in commemoration of the resurrection of Jesus. Easter has no fixed date. It is held on the first Sunday after the date of the first full moon that occurs on or after March 21. 

Here is how the Holy Bible describes Jesus Christ's resurrection: 

"Suddenly there was a great earthquake; and the angel of the Lord descended from heaven and came and rolled back the stone from the door of the tomb and sat on it. And the angel said, 'I know that you seek Jesus who was crucified. He is not here; for he is risen." 

That's why people nowadays greet each other on the Easter day by the words "Christ is risen!" And the expected answer is "He is risen indeed!" People also paint eggs and give them to one another as a symbol of eternal life. 

March 8 - Women's Day 

This is the day of paying tribute to women. On March 8, men give women flowers and presents, and do all the domestic work around the house and in the kitchen. 'In some countries this day is called Mother's Day and is celebrated in spring. 

Yumorina 

Yumorina is April Fools' Day and takes place on April 1. On this day you can meet someone who will try to pull your leg. Even if he fools you, you aren't showing signs of bad temper. Otherwise, people will suspect you of the worst possible sin-a lack of humour.

Перевод текста: Holidays in Russia 

1 января - Новый год 

Новогодний праздник очень популярен, особенно с детьми. В каждом доме есть ель. Подарки должны быть посланными Морозом Отца (Санта Клаус) и Дева Снега. 

Люди обычно видят Новый год в том, чтобы сидеть вокруг праздничный стол. 

Они обращаются к Новогодним поздравлениям и хорошим пожеланиям к друг другу. Они поднимают их бокалы, заполненные искрящимся шампанским. 

7 января - Рождество 

Российское Рождество празднуется 7-ого января. Праздник связан с замечательным рождением Иисуса Христа, поскольку это описано в Святой Библии. 

В тот день, приблизительно 2000 лет назад, Иисус Христос родился в Вифлееме. 

Когда Иисус был рожден, мудрые мужчины с Востока приехали, чтобы поклоняться ему. Они дали Детские подарки - золото, благовоние и мирр. Именно поэтому люди в настоящее время пробуют понравиться их друзьям и родственникам, дающим им Рождественские подарки. 

Пасха 

Пасха - очень популярный праздник в России в ознаменовании восстановления Иисуса. Пасха не имеет никакой неподвижной даты. Это проведено в первое воскресенье после даты первой полной луны, которая происходит на или после 21 марта. 

Вот - то, как Святая Библия описывает восстановление Иисуса Христа: 

"Внезапно было большое землетрясение; и ангел Бога спускался от небес и приехал и понижал камень до прежнего уровня от двери могилы и сидел на этом. И ангел сказал, 'я знаю, что Вы ищете Иисуса, который был замучен. Он не здесь; поскольку он повышен." 

Именно поэтому люди в настоящее время приветствуют друг друга на Первый день пасхи словами "Христос, повышен!" И ожидаемый ответ - "Он повышен действительно!" Люди также красят яйца и дают им друг другу как символ вечной жизни. 

8 марта - Женский День 

Это - день воздания должного женщинам. 8 марта, мужчины дают цветы женщин и подарки, и делают всю внутреннюю работу вокруг дома и в кухне. 'В некоторых странах в этот день называется Днем Матери и празднуется весной. 

Yumorina 

Yumorina - День веселых обманов и имеет место 1 апреля. В этот день Вы можете встретить кого - то, кто будет пробовать тянуть вашу ногу. Даже если он дураки Вы, Вы не показываете признаки плохого настроения. Иначе, люди будут подозревать Вас в худшей нехватке греха-a юмора.

